
 
 
Combinatie95 heeft fantastische verkiezingen achter de rug. Voor de derde keer op rij wonnen wij 
flink. Daar zijn wij trots op. En wij zijn ook blij dat de kiezer vertrouwen uitgesproken heeft in de 
huidige coalitie, waar Combinatie95 constructief samengewerkt heeft met SP, D66 en INbox. Die 
coalitie had in totaal een duidelijke meerderheid van 13 zetels en die 13 zetels heeft de coalitie 
behouden. Er zijn in deze tijd weinig gemeenten waar dat zittende coalities lukt.  
 
Het is een goed gebruik dat na de verkiezingen de grootste partij het initiatief krijgt om de eerste 
gesprekken te voeren in het kader van de nieuwe coalitievorming.  Ook Combinatie95 heeft hiermee 
ingestemd en de eerste 2 gespreksronden zijn o.l.v. Balans gevoerd. We moeten constateren dat die 
poging gestrand is. Wel werden alle partijen op donderdag 29 maart door Balans overvallen door 
zonder overleg met wie dan ook dhr. Rombouts als informateur voor een nieuwe poging in te 
brengen. Wij hebben op dezelfde dag intern overleg gevoerd binnen onze partij en vervolgens laten 
weten dat wij geen behoefte hebben aan een gesprek. Dat was volledig in lijn met de reactie die wij 
eerder op zaterdag 24 maart in het gesprek met Balans al gegeven hadden en die wij op dinsdag 27 
maart ook nog eens in een mail bevestigd hebben.  
Al deze keren hebben wij ook nog eens duidelijk aangegeven waarom Combinatie95 geen heil ziet in 
een vervolggesprek met Balans. 

• Balans heeft kort voor de verkiezingen, tijdens het verkiezingsdebat van het Brabants Centrum, 
ondubbelzinnig uitgesproken dat een fietstunnel bij de dubbele overweg een breekpunt is voor 
de coalitievorming. Hiermee heeft Balans Combinatie95 uitgesloten als coalitiepartner. Niet 
andersom. Combinatie95 heeft altijd aangegeven niet terug te willen komen op 
verkeersbesluiten die de raad al genomen heeft en daarmee de € 38 miljoen die beschikbaar is 
voor verkeersoplossingen in de waagschaal te stellen. De fietstunnel is voor ons en vrijwel alle 
andere partijen een gegeven. Inhoudelijk is op die avond de deur voor ons dichtgegooid, door 
Balans. 

• Een tweede punt is echter dat Combinatie95 geen vertrouwen heeft in een positieve, 
constructieve samenwerking met Balans. Zeker niet na de harde campagne die voor een flink 
deel onder de gordel gevoerd is. Wij hebben ons beperkt tot 2 voorbeelden. 
o Als eerste de cartooncampagne van Balans waarin wordt gemeld dat o.a. Combinatie95 

tegen uitbreiding van winkelcentrum Oosterhof zou zijn. Dat is een pertinente onwaarheid. 
o Als tweede het (zonder toestemming) meerdere malen misbruiken van het logo van 

Combinatie95 in zowel advertenties als op borden langs de weg. Dat doe je gewoon niet! 
Ook na de verkiezingen zien we het debat direct weer verharden, vooral via Social Media. Er wordt 
vrijwel nooit stelling genomen tegen een achterban die er regelmatig snoeihard op de man invliegt.  
Een politieke partij die andere partijen van arrogantie beticht, helpt deze verharding alleen maar in 
de hand. Dit baart ons zorgen en geeft ons weinig vertrouwen voor de toekomst. 
 
Om productief samen te werken is er een basis van vertrouwen en gelijke inhoudelijke punten nodig. 
Je moet het gevoel hebben dat je samen ergens naar toe gaat en aan hetzelfde bouwt. Het 
breekpunt, de op alle fronten negatieve opstelling van Balans de afgelopen vier jaar en de campagne 
hebben er voor gezorgd dat we geen vertrouwen hebben in een vruchtbare samenwerking. Hopen 
wij dat dit in de toekomst anders kan? Jazeker, maar dan moet er iets gebeuren aan deze opstelling.  
 
Wij hebben wel vertrouwen in een samenwerking met de andere partijen. Voor Combinatie95 is het 
nu het moment om met andere partijen gesprekken te voeren om zo te komen tot een coalitie. Het is 
een gegeven dat de afgelopen vier jaar de vier coalitiepartijen goed samengewerkt en veel bereikt 
hebben. Dat is voor ons nu de reden om ervoor te kiezen om als eerste te onderzoeken of de huidige 
coalitiepartijen, die, het zij nogmaals gezegd, het vertrouwen van de kiezers behouden hebben, hun 
werk voort kunnen zetten. CDA, PvdA/GL en VVD zijn wat Combinatie95 betreft prima partijen om 
mee samen te werken. 
 
Dan als laatste. Combinatie95 vindt dat politiek los van persoonlijke relaties moet staan. Als het goed 
is opereer je als politieke partij vanuit een ideologie. Je toont respect voor de ideeën van een ander 
waarbij je het niet met elkaar eens hoeft te zijn. Dan werkt het debat, dan krijg je samenwerking en 
dan doe je wat het beste is voor Boxtel. Combinatie95 hoopt echt dat de verharding die wij 
constateren weer bijdraait en het respect terugkeert.  


